

豁免持有動物售賣商牌照的個人名單

List of Individuals with Exemption from Holding an Animal Trader Licence (ATL)

姓名	電話號碼	電郵地址
Name	Telephone Number	Email Address
劉俊傑 / LAU CHUN KIT	91671351	jim@catszone.com.hk
李蘭心 / LI LAN SUM QUEENIE	60774087	queeniells@yahoo.com.hk
譚麗君 / TAM LAI KWAN	93167085	aster@caremed.com.hk
冼淑儀 / SIN SUK YEE STELLA	69043368	prettyminnie2003@hotmail.com
馮家淇 / FUNG KA KI, CAN	96601720	n/a
陳嘉燕 / CHAN KA YIN	94227791	joeykayin@yahoo.com.hk
林明鳳 / LAM MING FUNG	94605516	cecilmf1973@yahoo.com.hk
楊家蕙 / YEUNG KA WAI	93800889	yeungkarendog@gmail.com
潘玟伊 / POON MAN YI ELSA	68188184	elsa32668@gmail.com
賴景麗 / LAI KING LAI	95188263	nicokllai@gmail.com
伍雪盈 / NG SHIRLEY NAOMI	94462949	ngshirley791110@gmail.com
王冠忠 / WONG KOON CHUNG	95433214	andes1980@hotmail.com
伍麗寧 / NG LAI NING	93434959	ngc0728@gmail.com
黃錦妍 / WONG KAM YIN	61951868	luenwocatmarket@gmail.com
鄧燕芳 / TANG YIN FONG	63486640	fongtang1902@gmail.com
張志陽 / CHEUNG CHI YEUNG KAMLE	94596663	n/a
陳樂怡 / CHAN LOK YEE	92123072	Fiona_921230@hotmail.com
莊浩峰 / CHONG HO FUNG	68250315	chonghofung@yahoo.com.hk
梁淑儀 / LEUNG SUK YEE	54488616	shirly.leung@ymail.com
賴小玲 / LAI XIAO LING	57225663	ling0924ling@icloud.com
高鳳霞/ KO FUNG HA	90262526	maggieko416@yahoo.com.hk
丘碧瑜 / YAU PIK YU BETTY	92331010	lantau.lprc@gmail.com

* 請注意，鑑於個別列表項目的資料涉及個人資料，須獲資料持有人同意才可發放，因此此名單並未包括香港所有獲豁免持有動物售賣商牌照的人士。

此名單只包括已同意漁護署將其有關的資料刊登於漁護署網頁上的獲豁免人士。

* Please note this list does not include all Individuals with Exemption from Holding an ATL in Hong Kong since some of the information is personal data which can only be released with the consent of the data owner.

Only those exemptees who have consented to the publication of their relevant information on the AFCD website are included here.

*如你想查證的人士並不在此「豁免持有動物售賣商牌照的個人名單」上，請致電2614 3477向我們查詢該人士是否已獲豁免。

你亦可在接洽該人士時要求查閱其獲豁免的信件。請與我們攜手打擊非法售賣動物保障動物福利。

*If you cannot find the individual you are looking for on this "List of Individuals with Exemption from Holding an ATL", please call us at 2614 3477 to check that the individual has an exemption from holding an ATL.

You can also ask to see the letter of exemption when you contact the individual. Please help us to combat illegal animal trading to safeguard animal welfare.